
Det blev tyvärr inget möte i maj heller. Eftersom restriktionerna fortfarande gäller att vi bara får vara 

åtta personer som träffas så skjuter vi upp mötet. Nu hoppas vi att vi kan träffas i augusti i stället.  

 

Alla medlemmar önskas en riktigt skön sommar med hopp om att pandemin snart är över. 

 


